## 槟城韩江中学

THE COMPLET HOME SHOP

HAN CHIANG HIGH SCHOOL

JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA. Website: www.HCHS.edu.my

笃于文行

TEL: 04-2811533, 04-2817181 FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

2021年11月30日

致: 全体高中一及高中二学生家长

## 购买课本和校服通告

为了做好开学的准备及让学生能够有效地进行学习,校方将于以下日期和时间开放贩卖部给高中一和高中二学生购买课本、作业簿和校服,惟家长们需依据以下防疫措施和校方订下的条规来进行采购:

- 1. 校方只允许每个家庭一位家长(父亲或母亲)或学生本身前来学校购买课本和校服。
- 2. 家长需遵守卫生部订下的防疫措施,即必须时刻戴上口罩、保持 1 米的距离、在 A 校门测量体温及使用洗手液。
- 3. 家长们需在 A 校门领取号码,校方只允许最多 20 位家长进入校园到贩卖部排队采购,其余家长需在 A 校门外等候工作人员安排进入校园,所有车辆必须停放在校门外。
- 4. 家长可在本校网页 (http://www.hchs.edu.my/book\_list\_2022/) 下载书单,并勾上欲购买的课本选项。校方将不提供书单给学生或家长。
- 5. 贩卖部也会售卖学生校服给家长,惟家长需清楚孩子的尺寸,贩卖部不允许学生试穿校服。

以下为各级学生到校购买课本和校服的日期和时间,请家长们依照下表到校进行采购:

序	日期	班级	时间
1	12月1日及2日 (星期三及四)	S2、C2(1)、C2(2)、C2(3)、CV2	
2	12月6日至8日 (星期一至三)	S1、C1(1)、C1(2)、C1(3)、CV1	上午7时半至下午3时半
3	12月9日及10日 (星期四及五)	SE1(1)、SE1(2)、SE1(3)、CE1	

特此函告, 敬请垂注。

KUNG BEE LEV 江美利 PRINC PAL

HAN CHIANG HIGH SCHOOL PENANC

韩江中学校长



JALAN HAN CHIANG, 11600 PENANG, MALAYSIA Website: www.HCHS.edu.mv



## HAN CHIANG HIGH SCHOOL

TEL: 04-2811533, 04-2817181

FAX: 04-2812213 email: studies@HCHS.edu.my

30 November 2021

Dear Parents/Guardians of Senior 1 & 2 Students,

## Purchase of Textbooks, Exercise Books and School Uniforms

The school has arranged the school bookshop to sell textbooks, exercise books and school uniforms from 1 till 10 December 2021. Parents must follow the Standard Operation Procedures (SOP) and school rules to purchase the items:

- 1. Only one parent (either father or mother) of each family or the student is allowed to buy at the bookshop.
- 2. Parents must obey the SOP according to the Ministry of Health: i. Wear face mask all the time, ii. Keep 1meter physical distancing, iii. Check body temperature at Gate A, iv. Use hand sanitizer at Gate A.
- 3. Parents are required to get a number at Gate A. Only 20 parents are allowed to queue up at the bookshop. The rest have to wait outside Gate A till their numbers are called. All cars must be parked outside the school gate.
- 4. The booklists can be downloaded at the school's website (http://www.hchs.edu.my/book\_list\_2022/). You are required to tick the items to purchase. The school will not provide the hard copy of booklist to the students or parents.
- 5. The school uniforms can be bought at the bookshop provided the parents know the size to buy. Try on clothes is not allowed.

The following is the schedule of each class to purchase textbooks and uniforms. Parents/students can only come on the scheduled date and time.

No	Date	Class	Time
1	01-12-2021 (Wednesday) & 02-12-2021 (Thursday)	S2、C2(1)、C2(2)、C2(3)、CV2	
2	06-12-2021 (Monday) till 08-12-2021 (Wednesday)	S1、C1(1)、C1(2)、C1(3)、CV1	7.30 am till 3.30 pm
3	09-12-2021 (Thursday) & 10-12-2021 (Friday)	SE1(1)、SE1(2)、SE1(3)、CE1	

Thank you.

KUNG BI